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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 6/2023
Statutární město Brno (MČ Brno-jih)

datum: 14.12.2023, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni:
(17) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr.
Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip
Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová,
Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Dita Nová, Roman Rektořík,  

Omluveni: (1) Mgr. Ing. Daniel Kypr
Nepřítomni: (1) Mgr. Petra Česalová
Hosté:  
Předsedající: Ing. David Grund

Přítomno je 17 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 14.12.2023 v 17:04:33
V 17:04:45 přišel Mgr. Petra Česalová, přítomno 18 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(18) Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Mgr.
Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný,
Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Veronika
Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Dita Nová, Roman Rektořík, Mgr. Petra Česalová

Omluveni: (1) Mgr. Ing. Daniel Kypr
Nepřítomni: (0)

1. Zahájení, volba ověřovatelů 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:04:47 (zvuk. záznam 0:00:04 - 0:00:56)
 
  
  
Ověřovatelé: Dita Nová, Lukáš Boula

Diskuze zahájena v 17:04:47
Hlasování

pro:
(18) Filip Slaný, Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Veronika Kobylková, Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef
Haluza, Mgr. Petra Česalová, Ing. David Grund, Karel Potáček, Ing. Antonín Trčálek, Jaroslava Hauserová,
Mgr. Iva Paďourková, Jiří Doležel, Roman Rektořík, Dita Nová, MVDr. Jan Kožíšek, JUDr. Alena Tomková, Ing.
Jaroslav Trepeš

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
Návrh byl přijat
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:05:39

2. Schválení programu jednání 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:05:45 (zvuk. záznam 0:01:02 - 0:02:17)
Program jednání
1. Zahájení, volba ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Dotazy, připomínky a podněty občanů
4. Schválení zápisu minulého zasedání - 4/2023 dne 21.09.2023
5. Schválení zápisu minulého zasedání - 5/2023 dne 30.11.2023
6. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2023
7. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2023
8. Rozpočtové opatření č.11/2023
9. Rozpočtové opatření č.12/2023
10. Aktualizace "Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci z
prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů"
11. Rozpočtové opatření č.13/2023
12. Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2023
13. Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2024
14. Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-jih za 1. a 2. pololetí roku 2023
15. Zpráva KV ZMČ - detailní popis průběhu IA Mobilní altán od jejího zařazení na ZMČ do zákazu
používání + Nájemní smlouvy lokalita Hněvkovského od železnice po ulici Sokolova
16. Zásady odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů výborů
Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů zvláštních
orgánů městské části Brno-jih
17. Žádost spoluvlastníků o převod příjezdové komunikace v k. ú. Komárov do vlastnictví SMB -
městská část Brno-jih
18. Žádost o odprodej pozemků v k. ú. Přízřenice
19. Žádost společnosti Rezidence Moravanská, s. r. o., o prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú.
Přízřenice.
20. Žádost o prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice
21. Žádost společnosti Brněnské komunikace a. s., o aktualizaci stanoviska ke směně pozemků v k. ú.
Horní Heršpice
22. Žádost MO MMB o vyjádření k využití předkupního práva k nemovitosti bez č. p./č. e. v k. ú.
Dolní Heršpice
23. Aktualizace změn obecně závazných vyhlášek o spádových obvodech mateřských a základních
škol
24. Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna, o zákazu požívání alkoholu na
veřejných prostranstvích
25. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 11/2017, o nočním klidu, ve znění
pozdějších vyhlášek
26. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 9/2017, o pravidlech pro pohyb psů
27. Různé

Diskuze zahájena v 17:05:45
V 17:06:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky.
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Hlasování

pro:
(18) Mgr. Josef Haluza, Ing. Richard Vašíček, Lukáš Boula, JUDr. Alena Tomková, Ing. arch. Jakub Holas,
Mgr. Petra Česalová, Filip Slaný, Jiří Doležel, Dita Nová, Mgr. Iva Paďourková, Ing. David Grund, Ing.
Jaroslav Trepeš, Ing. Antonín Trčálek, Karel Potáček, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Roman
Rektořík, Veronika Kobylková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-6/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (14. 12. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:07:00

3. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:07:06 (zvuk. záznam 0:02:23 - 0:03:57)
Diskuze zahájena v 17:07:06
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Pan █████
p. █████: Park na ul. Lužné - nepořádek, ráno jsou tam učni - jsou tam poházené jehly, stříkačky,
kouří tam "trávu". Upozornit MP. 
p. MS Boula: O problému ví  (také parkování studentů). Začátkem roku by chtěl požádat učiliště o
nápravu. MP dostane informaci. O úklid parku - veřejných prostranství - se nyní stará jeden
zaměstnanec, v polovině příštího roku se vrátí zpět druhý zaměstnanec = situace se zlepší. 
Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:08:40

4. Schválení zápisu minulého zasedání - 4/2023 dne 21.09.2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:08:45 (zvuk. záznam 0:04:02 - 0:04:46)
Důvodová zpráva:
Schválení zápisu minulého 4. zasedání 4/2023 dne 21.09.2023 - ověřovatelé:  Ing. arch. Jakub
Holas a Mgr. Josef Haluza  – ověřili zápis dne 20.10.2023.
Diskuze zahájena v 17:08:45
V 17:09:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje Zápis ZMČ 4/2023 ze dne 21.09.2023.

Hlasování

pro:
(18) Lukáš Boula, Karel Potáček, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Josef Haluza, Ing. David Grund, Roman
Rektořík, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip Slaný, Veronika Kobylková,
JUDr. Alena Tomková, Jiří Doležel, Mgr. Petra Česalová, Jaroslava Hauserová, Ing. arch. Jakub Holas, MVDr.
Jan Kožíšek, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-6/23
zodpovídá: Ing. David Grund
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termín: 5. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:09:29

5. Schválení zápisu minulého zasedání - 5/2023 dne 30.11.2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:09:33 (zvuk. záznam 0:04:50 - 0:05:27)
Důvodová zpráva:
Schválení zápisu minulého 5. zasedání 5/2023 dne 30.11.2023 - ověřovatelé:  Lukáš Boula a
Mgr. Josef Haluza – ověřili zápis dne 03.12.2023 a 04.12.2023.
Diskuze zahájena v 17:09:33
V 17:10:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje Zápis ZMČ 5/2023 ze dne 30.11.2023.

Hlasování

pro:
(18) Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Iva Paďourková, Ing. arch. Jakub Holas, Ing.
Antonín Trčálek, Filip Slaný, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel Potáček, MVDr. Jan Kožíšek, Roman Rektořík, Ing.
David Grund, Veronika Kobylková, JUDr. Alena Tomková, Dita Nová, Jaroslava Hauserová, Mgr. Petra
Česalová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-6/23
zodpovídá: Ing. David Grund
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:10:10

6. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:10:15 (zvuk. záznam 0:05:32 - 0:06:18)
Důvodová zpráva:
V souladu s novelou zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb., ve znění pozdějších předpisů, konkrétně § 4
odst.  8  písm.  w),  který  stanoví,  že  prováděcí  právní  předpis  upraví  požadavky  na  organizaci
schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob poskytování součinnosti osob
zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo financí vydáním „Vyhlášky o požadavcích
na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek“ vyhláškou č. 220/2013 Sb.,
o požadavcích na schvalování  účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek,  ze dne
22.07.2013. Vydáním vyhlášky se naplňuje ustanovení § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o
účetnictví, v platném znění. Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012
Sb., kterým se mění zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích
(obecní  zřízení),  oba  v  platném znění.  Podle  zákona č.128/2000 Sb.,  §  84  odst.  2  písm.  b)  je
zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo jiné schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému
dni.
Obsah:
A. Podklady pro schválení účetní závěrky
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     1.Mezitímní účetní závěrka
        1.1 Rozvaha - ke 30.09.2023
        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30.09.2023
        1.3 Příloha – ke 30.09.2023
        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30.09.2023 - nepovinné
        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30.09.2023 - nepovinné
      2.Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům
      3.Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30.09.2023
Poznámka:
Vzhledem k rozsáhlosti materiálu bude tento dodán pouze v elektronické podobě nikoliv v písemné, a
to na adrese: https://brno-jih.usneseni.cz/zastupitelstvo  zasedání zastupitelstva číslo 6/2023.
V případě zájmu je možno po domluvě nahlédnout do písemných materiálů. Kontakt:
inka.bartova@brno-jih.cz, tel.: 545 427 521.
Diskuze zahájena v 17:10:15
V 17:10:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30.09.2023. Nebyly
shledány závažné nedostatky. 

Hlasování

pro:
(16) Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip Slaný, Ing. David
Grund, Ing. Antonín Trčálek, Karel Potáček, Mgr. Josef Haluza, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek,
Ing. Richard Vašíček, Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová, Roman Rektořík, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:11:01

7. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ
Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:11:07 (zvuk. záznam 0:06:24 - 0:07:35)
Důvodová zpráva:
Na základě novely zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů §15 je
územní samosprávný celek povinen vykonávat kontrolu svého hospodaření po celý rozpočtový rok.
Diskuze zahájena v 17:11:07
V 17:12:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předloženou zprávu  o vykonané kontrole hospodaření a plnění 
rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2023 – viz příloha.
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Hlasování

pro:
(16) Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Filip Slaný, Ing. Richard
Vašíček, JUDr. Alena Tomková, Mgr. Josef Haluza, Karel Potáček, Jaroslava Hauserová, Ing. David Grund,
MVDr. Jan Kožíšek, Jiří Doležel, Veronika Kobylková, Mgr. Iva Paďourková, Mgr. Petra Česalová

proti (0)
zdržel se: (1) Dita Nová
nehlasoval: (1) Roman Rektořík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:12:18

8. Rozpočtové opatření č. 11/2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:12:22 (zvuk. záznam 0:07:39 - 0:21:25)
Důvodová zpráva:
Komentář rozpočtového opatření PŘÍJMY:
- navýšení odvodu z fondu investic zřízených školských PO
Komentář rozpočtového opatření VÝDAJE:
- zvýšení příspěvku na provoz zřízeným příspěvkovým organizacím ve výši odpisů; přesun finančních
prostředků z investiční akce „Přístavba tělocvičny ZŠ Bednářova“, která se nebude realizovat v roce
2023 na investiční akci „Rekonstrukce a modernizace budovy hasičky Břeclavská 12“ a na investiční
příspěvek PO Koupaliště Brno-jih na (osvětlení kluziště a el. připojení kluziště); přesuny finančních
prostředků z nespecifikovaných rezerv na neinvestiční položku služby j.n. v souvislosti s údržbou
silnic,  investiční  akci  „Košuličova  –  parkoviště“  na  projektovou  dokumentaci,  investiční  akci
„Vybudování kontejnerového stání – Košuličova“, neinvestiční položku DDHM na nákup 10 kusů
odpadkových košů, neinvestiční položku na nákup materiálu (sáčky na psí exkrementy), investiční
položku na akci „MŠ Hněvkovského – zahradní domek“ (studie proveditelnosti), neinvestiční položku
služby  j.n.  pro  MŠ  Klášterského  na  malování  po  zatečení,   neinvestiční  položku  na  školení
zaměstnanců (6 akreditovaných školení na 1 zaměstnance za rok), neinvestiční položku spotřeby
materiálu  pro  zastupitele  („tužkovné“),   neinvestiční  položku  na  nákup  DDHM pro  sekretariát
starosty (nábytek), neinvestiční položku na služby j.n. na úpravu sekretariátu starosty (výmalba,
výměna  koberců,  soklů,  zásuvek,  šití  záclon  a  závěsů),  neinvestiční  položky  na  nákup  služeb
souvisejících s IT technologiemi (prodloužení licence na profilu zadavatelů  a ostatní přesuny dle
potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.
Vysvětlivky:  DDHM – drobný dlouhodobý hmotný majetek; j.n. – jinde nespecifikované; ZŠ – základní
školy; MŠ – mateřské školy; PO – příspěvková organizace; IT – informační technologie
Diskuze zahájena v 17:12:22
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Dita Nová, Mgr. Josef Haluza
pí Nová: Dotaz na částku -1,350.000,- Kč - Přístavba tělocvičny ZŠ Bednářova?
Ing. Bártová (vedoucí FO): V r. 2023 se nebude realizovat = přesun na IA Rekonstrukce a
modernizace budovy hasičky Břeclavská 12 + osvětlení Koupaliště.
Mgr. Haluza: MŠ Hněvkovského - zahradní domek, studie proveditelnosti 120.000,- Kč?
p. starosta: Tuto částku alokujeme ze studie zahradní domek  -  nebude se jako taková provádět.
Klasická PD - název (historicky uvedeno).
Mgr. Haluza: Proč se tedy neopravilo?
p. starosta: Bude se aktualizovat.
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Mgr. Haluza: Studie byla udělaná: Bude se dělat jinak (zahradní domek)?
p. starosta: Studie - zahrady + studie zahradní domek, Debata se vyvíjí tak, že studie na tento objekt
je nadbytečná. Budeme rádi, když budeme moci finance přesunout jinam.
Mgr. Haluza: Domek - dřevěná stavba?
p. starosta: Ano.
pí Nová: Vybudování kontejnerového stání - Košuličova, 230.000,- Kč? Prodražuje se.
p. starosta: Ano, podmínkou Technických sítí Brno, byla přeložka veřejného osvětlení (VO) - toto
potvrdí p. MS Boula. Rozpočty byly výrazně optimalizovány - rozhodli se pro tuto možnost.
pí Nová: Není částka vysoká? Nemohou investovat do něčeho jiného?
p. starosta: Lokalita  - enormní potřeba, proto se rozhodli vybudovat.
pí Nová: Proč podzemní - na Košuličové je Sběrný dvůr.
p. starosta: Přicházely podněty na různé orgány - nebylo možné zvolit jinou lokalitu. Sběrný dvůr tam
je, ale občané tam nedocházeli.
p. MS Boula:  Nemají ani kudy. Hovořil s občany. Nevede tam chodník + otevírací doba Sběrného
střediska. Bude to vypadat hezky. Je to jedno z prvních míst, kde bude podzemní kontejnerové stání
+ zafinancováno MMB.
p. starosta: První kontejnerové stání.
pí Nová: Chodník řešíme?
p. MS Boula: Řešíme parkovací stání. Obyvatelé nemohou jinak, než na Sokolovu.
Mgr. Haluza: 230.000,- Kč - minule už bylo navýšení = děláme to podruhé. Kolik dostáváme z Města
a kolik dá MČ?
Ing. Rusler (vedoucí OŽP): Stavba 1,400.000,- Kč. Město dá 600.000,- Kč. Investiční transfer z Města
(potvrdil p. starosta i Ing. Bártová).
pí Nová: Včetně sítí?
Ing. Rusler: Ano, je podepsaná smlouva.
Mgr. Haluza: Většinu platí MČ.
pí Hauserová:1,000.000,- Kč - navýšení na hasičku, co to bude?
p. starosta: Předpokládaná cena je vyšší, museli dofinancovat. 
V 17:25:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 11/2023 – viz příloha.

Hlasování
pro: (10) Mgr. Iva Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, Lukáš Boula, Filip

Slaný, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková
proti (0)
zdržel se: (3) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová, Veronika Kobylková
nehlasoval: (5) Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Roman Rektořík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 26. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:26:08
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9. Rozpočtové opatření č.12/2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:13 (zvuk. záznam 0:21:30 - 0:23:34)
Důvodová zpráva:
Komentář rozpočtového opatření PŘÍJMY:
- navýšení odvodu z fondu investic zřízených školských PO; navýšení příjmových položek dle jejich
očekávaného plnění; neinvestiční přijatý transfer od vlastního města (OŠML) na provozní výdaje SVČ
Sluníčko při ZŠ Tuháčkova
Komentář rozpočtového opatření VÝDAJE:
- navýšení neinvestičních položek na nákup okrasných květin pro výsadbu záhonů ve dvoře KD
Bednářova; navýšení neinvestiční položky na pronájem parkovacího stání pro hasičské auto; navýšení
položek na odměny ZMČ, komisí a výborů včetně zákonných odvodů za organizaci (sociální a
zdravotní pojištění); navýšení investiční položky na nákup nového automobilu pro ÚMČ Brno-jih a
ostatní přesuny dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.
Vysvětlivky: DDHM – drobný dlouhodobý hmotný majetek; j.n. – jinde nespecifikované; ZŠ – základní
školy; PO – příspěvková organizace; SÚ – stavební úřad; OŠML – Odbor školství a mládeže; ÚZ –
účelový znak; DDHM – drobný dlouhodobý hmotný majetek; KD – kulturní dům
Diskuze zahájena v 17:26:13
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Dita Nová
pí Nová: Dotaz na odstupné uklízečky BO + 230.000,- Kč?
p. MS Trčálek: Uklízečky končí začátkem příštího roku. Úklid BD vysoutěžila firma - nahradí je
úklidová firma (3 uklízečky; 2 by šly do důchodu).
V 17:28:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 12/2023 – viz příloha. 

Hlasování
pro: (10) Mgr. Iva Paďourková, Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček,

Ing. David Grund, Ing. Jaroslav Trepeš, JUDr. Alena Tomková, Karel Potáček, Filip Slaný
proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová

nehlasoval: (6) Jiří Doležel, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Roman
Rektořík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 9. 11. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:28:17

10. Aktualizace "Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih
určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích
zdrojů" 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:21 (zvuk. záznam 0:23:38 - 0:24:35)
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Důvodová zpráva:
Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih doplňujeme do „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih
určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ názvy akcí uvedených
v příloze č. 2.
Diskuze zahájena v 17:28:21
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund
V 17:29:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje aktualizaci „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených
k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ dle přílohy č. 2.

Hlasování

pro:
(18) Mgr. Iva Paďourková, Dita Nová, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub Holas, Ing.
Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Filip Slaný, Lukáš Boula, Karel Potáček, Mgr. Josef Haluza, Jaroslava
Hauserová, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Petra Česalová, Veronika Kobylková, Jiří Doležel,
Roman Rektořík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:29:18

11. Rozpočtové opatření č. 13/2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:29:32 (zvuk. záznam 0:24:49 - 0:31:49)
Důvodová zpráva:
Komentář rozpočtového opatření PŘÍJMY:
- navýšení odvodu z fondu investic zřízené PO Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; snížení příjmové
položky investičního transferu z Odboru investičního MMB; navýšení příjmových položek dle jejich
očekávaného plnění v roce 2023.
Komentář rozpočtového opatření VÝDAJE:
- přesun finančních prostředků z investiční akce „Rekonstrukce a modernizace hasičského vozidla
TATRA CAS 32“ na investiční akci „Přenosná hasičská motorová stříkačka PMS12“; snížení položky
investiční akce "Přírodní a rekreační areál Jih"; navýšení položky na provozní příspěvek pro PO
Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; přesuny mezi položkami rozpočtové skladby dle očekávané výše
jejich plnění v roce 2023 a potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.
Vysvětlivky: j.n. – jinde nespecifikované; MŠ – mateřské školy; ZŠ – základní školy; PO – příspěvková
organizace; SÚ – stavební úřad; ÚZ – účelový znak; MMB – Magistrát města Brna; OI – Odbor
investiční
Diskuze zahájena v 17:29:32
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza
Mgr. Haluza: Berou se 4 mil. Kč - Přírodní a rekreační areál Jih?
p. starosta: Může mu na to odpovědět p. MS Holas, ale odpoví mu on. Nejsou vyřešeny
majetkoprávní vztahy (intenzivně na tom pracujeme), nestihneme inv. transfer = žádost o přesunutí
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vyúčtování.
Mgr. Haluza: Přesněji tedy -  od Města jsme 4 mil. Kč dostali a vracíme je.
Ing. Bártová: Začátkem r. 2024 požádáme o změnu účelu (přesunutí).
p. starosta: Nepřijdeme o finanční prostředky - především jeho zásluhou.
Mgr. Haluza: Mohlo být zablokováno na něco jiného, když přírodně rekreační areál nechcete dělat.
Ing. Bártová + p. starosta: Položka na to je, smlouva; pokud se podaří územní rozhodnutí (ÚR) -
pokud se to povede v příštím roce, budou nárokovat. Realisticky to nevypadá.
Mgr. Haluza: Mohli jsme peníze vzít a vyčistit areál (je lepší než Hněvkovského), aby se mohlo
připravovat.
p. starosta: Částku chtěli použít na realizaci, ne na přípravné práce. Musíme mít harmonogram,
proces finančních opatření.
Ing. Bártová: Nelze použít na kácení dřevin - provozní prostředky.
p. starosta: Zavádějící - toto by mohl vědět. 
V 17:36:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 13/2023  – viz příloha.

Hlasování
pro: (10) Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Ing. Antonín Trčálek, Filip Slaný, Lukáš Boula, JUDr. Alena

Tomková, Karel Potáček, Ing. arch. Jakub Holas, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. David Grund

proti (6) Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová, Jiří Doležel, Roman
Rektořík

zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:36:32

12. Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci
rozpočtu roku 2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:36:37 (zvuk. záznam 0:31:54 - 0:39:49)
Důvodová zpráva:
V rámci schváleného rozpočtu je schvalován „Seznam investičních akcí určených k postupné
realizaci“, který se každoročně aktualizuje a doplňuje. Kvůli přehlednosti předkládáme tento seznam
s poznámkou psanou kurzívou o stavu dané investiční akce.
Viz příloha č.1.
Diskuze zahájena v 17:36:37
K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Josef Haluza, Ing. David Grund
Mgr. Haluza: Tabulka - název nepřechází do roku 2024. Dornych 128, Kovářská 2, 8,16. Nechceme v
budoucnu opravovat?  
p. starosta: Vše jsme dali tzv. "do jednoho hrníčku".
p. MS Trčálek: Plotní 65 - PD, vyčerpá všechny prostředky z BO. Nemá smysl tam zahrnovat ostatní
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domy.
Mgr. Haluza: Seznam IA je seznamem plánovaných akcí do budoucna. Občané budou vědět, že se
chystáme opravovat, i když ne v příštím roce. Lidé mají jistotu, že se to opraví.
p. starosta: Pan MS Trčálek odvádí vynikající práci i v oblasti komunikace s obyvateli těch domů
(jednání, video zpravodaj, JK), lidé se to dozvídají nejenom ze zápisů ZMČ. Vykonáváme velmi dobrou
komunikaci.
p. MS Trčálek: Víme, že to nebudeme dělat. Nemá to tam být. Obyvatelé to vědí.
Mgr. Haluza: Kdyby zbyly peníze na projekty, budeme znovu zařazovat?
p. starosta: Forma - úhel pohledu. Když budou prostředky, které budeme moci použít = budeme
aktualizovat. Ano. Chceme mít "aktuální a živý" seznam IA.
Mgr. Haluza: Osamělá/Rozhraní -vybudování parku s dětským hřištěm? 
p. starosta: Je to hotové.
Ing. Bártová: Potvrdila. Poslední faktura se bude platit v r. 2024.
p. starosta: Nemusí být takto uvedeno. Realizováno bylo v r. 2023. Nedává to smysl. 
V 17:44:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih bere na vědomí informaci o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu
roku 2023 – viz příloha.

Hlasování
pro: (10) Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Ing.

arch. Jakub Holas, JUDr. Alena Tomková, Karel Potáček, Filip Slaný, Ing. David Grund
proti (0)
zdržel se: (3) Dita Nová, Jiří Doležel, Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (5) Mgr. Josef Haluza, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková, MVDr. Jan Kožíšek, Roman Rektořík

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:44:32

13. Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2024 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:44:39 (zvuk. záznam 0:39:56 - 0:57:36)
Důvodová zpráva:
Obsah:
Rozpočet MČ s komentářem členěný na oddíly-paragrafy
Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu
Příloha č. 1 a): Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih
Příloha č. 1 b): Přehled kapitálových výdajů MČ Brno-jih
Příloha č. 2: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf včetně fondů
Příloha č. 3: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné na oddíl-paragraf a položku
Diskuze zahájena v 17:44:39
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Dita Nová, Mgr. Petra Česalová,
Mgr. Iva Paďourková
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Mgr. Haluza: Výdaje ve školství - co se bude dělat na zahradách? MŠ Kšírova - 130.000,- Kč -
nedodělané? Co se bude dělat?
pí MS Paďourková: Rozpočet na příští rok (stavby, 1/2 se udělalo - projekty). Navrženo tak, aby bylo
ekonomické a hospodárné (např. předávání skateparku v prosinci = NE). Kšírova - lezecká stěna +
tablet (byl zastaralý).
pí Nová: Koupaliště - r. 2024 + 4 mil. Kč?
p. MS Boula: Letos dotace na biočást z Města Brna - 4 mil. Kč; + povrchy a čištění dna, plastové
kelímky, filtrační systém.
p. Svrčina (ředitel Koupaliště, p. o.): Jak bylo řečeno - z čeho se skládá rozpočet. Kelímky - 70 % přes
dotace; biočást - hrazeno z MČ (duben - hotovo).
p. starosta: Výměna povrchu, vzduchotechnika.
pí MS Paďourková: Vzduchotechnika + šatny ZŠ Tuháčkova (výměna "klece") - čipy. ZŠ Bednářova -
750.000,- Kč Město, my - skatepark. Do školy zatéká (500.000,- Kč studie, elektřina - trafo, není
kabel). Technické plošiny, šatní skříňky + stavební úpravy. Plošiny jsou nutné, aby byla škola
bezbariérová.
p. starosta: Výměna klecových šaten - není to jednoduché. Je to drahé, probíhá debata se školou,
musí se upravit podlaha. Je to nákladné, ale prioritní.
Mgr. Česalová: Zda má Koupaliště zahrnuty peníze za bruslení  - 7 mil. Kč (na placení, pronájem
kluziště)?
p. starosta: Nejsou, ale budeme vyhodnocovat po skončení sezóny (jak financovat, pokračovat)?
Mgr. Česalová: Z čeho se bude platit?
p. starosta: Z MČ - letos z letošního rozpočtu. Příští rok - rozpočet + rozpočtová opatření (RO).
Ing. Rusler: V 7 mil.  investičním příspěvku - je s tím počítáno v provozním příspěvku.
pí MS Paďourková: Vyhodnocujeme kapacity školy ZŠ Tuháčkova (tech. dle spádovosti - 630 dětí; dle
ředitelky 480 - skutečnost; kapacita = 430 dětí). Musíme řešit - máme uměle vytvořenou kapacitu
(stejně na MŠ a ZŠ Bednářova). Tam je sportovní, fotbalová třída. Není to jednoduchá věc (skříňky) -
musí se naplánovat dle skutečnosti a potřeby.
pí Nová: Kvůli skříňkám se budeme rozhodovat o spádovosti?
Mgr. Česalová: Jak budou školy platit bruslení?
p. starosta: Z transferu, který poskytujeme školám. Stejně by odváděly zpět do rozpočtu. Rodiče to
platit nebudou.
pí Nová: MČ zaplatí p. o. - sype tam peníze, tzv. "trojúhelník".
p. starosta: Dostávají příspěvek na činnost. V r. 2023 stejný jako v r. 2022 (dostačující). Školy mají
dost peněz na to, aby si to zaplatily.  Jde to z veřejných prostředků. 
V 18:02:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. b)  zákona č.128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení) v platném znění předložený rozpočet MČ Brno-jih na rok  2024
v závazných ukazatelích členěných na oddíl-paragraf viz příloha č. 2.

Hlasování
pro: (10) Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. Antonín Trčálek, Ing. arch. Jakub Holas, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková,

JUDr. Alena Tomková, Ing. Richard Vašíček, Karel Potáček, Filip Slaný, Ing. David Grund

proti (6) Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková, Jiří Doležel, Roman Rektořík, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan
Kožíšek

zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:02:19

14. Zpráva o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-jih za 1. a 2.
pololetí roku 2023 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:02:24 (zvuk. záznam 0:57:41 - 0:58:54)
Důvodová zpráva:
Dle „Statutu výborů zastupitelstva MČ Brno-jih“ Čl. 8 bodu 6  předkládají předsedové výborů zprávu
o činnosti výboru pololetně ZMČ na jeho zasedání.
Poznámka:
Vzhledem k rozsáhlosti materiálu bude tento dodán pouze v elektronické podobě nikoliv v písemné, a
to na adrese: https://brno-jih.usneseni.cz/zastupitelstvo  zasedání zastupitelstva číslo 6/2023.
V případě zájmu je možno po domluvě nahlédnout do písemných materiálů. Kontakt:
inka.bartova@brno-jih.cz, tel.: 545 427 521.
Diskuze zahájena v 18:02:24
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund
Pan starosta poděkoval  za vypracování "vzorové" zprávy FV a zvláště panu předsedovi FV za jeho
vedení.
V 18:03:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih bere na vědomí předloženou „Zprávu o činnosti Finančního výboru ZMČ Brno-jih za
1. a 2. pololetí roku 2023“– viz příloha                     

Hlasování

pro:
(16) Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, JUDr. Alena Tomková, Ing. Richard Vašíček, Filip Slaný, Ing. arch.
Jakub Holas, Ing. David Grund, Ing. Antonín Trčálek, Karel Potáček, Mgr. Josef Haluza, Veronika Kobylková,
MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel, Roman Rektořík

proti (0)
zdržel se: (2) Dita Nová, Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-6/23
zodpovídá: Jindra Bártová
termín: 15. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:03:37

15. Zpráva KV ZMČ - detailní popis průběhu IA Mobilní altán od
jejího zařazení na ZMČ do zákazu používání + Nájemní smlouvy
lokalita Hněvkovského od železnice po ulici Sokolova 
Předkladatel: Ing. David Grund
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:03:44 (zvuk. záznam 0:59:01 - 1:08:43)
Důvodová zpráva:
Na základě usnesení ZMČ č. 4/2023 ze dne 21.09.2023: ZMČ Brno-jih bere na vědomí Zprávu o
činnosti Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih za I. pololetí 2023. ZMČ Brno-jih ukládá KV dopracovat
detailní popis průběhu investiční akce od jejího zařazení na ZMČ po zákaz užívání.
Předseda KV ZMČ Mgr. Haluza předkládá RMČ Brno-jih: 1. Zprávu KV ZMČ -  detailní popis průběhu
investiční akce Mobilní altán od jejího zařazení na ZMČ do zákazu používání (úkol ZMČ č. 4/2023
z 21.09.2023); 2. Nájemní smlouvy lokalita Hněvkovského od železnice po ulici Sokolova (úkol ZMČ
č. 3/2023 z 21.06.2023) a žádá o jejich pojednání a následné zařazení na program jednání ZMČ Brno-
jih č. 6/2023 dne 14.12.2023.
Bylo předloženo na RMČ č. 32/2023 dne 22.11.2023. RMČ Brno-jih stáhla bod z jednání. 
Projednáno na RMČ č. 34/2023 dne 06.12.2023. RMČ Brno-jih bere na vědomí: 1. Zprávu KV ZMČ - 
detailní popis průběhu investiční akce Mobilní altán od jejího zařazení na ZMČ do zákazu používání
(úkol ZMČ č. 4/2023 z 21.09.2023); 2. Nájemní smlouvy lokalita Hněvkovského od železnice po
ulici Sokolova (úkol ZMČ č. 3/2023 z 21.06.2023) předložené předsedou KV ZMČ Brno-jih, Mgr.
Haluzou a tyto postupuje ZMČ Brno-jih.
Diskuze zahájena v 18:03:44
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Paní Holíková
Mgr. Haluza: Ve zprávě NS - lokalita Hněvkovského, doporučil KV v nápravných opatřeních zvážit
sjednocení p. č., vedených v katastru nemovitosti. V průběhu let se p. č. změnila (doporučil
dodatkovat) x dochází k revizi na katastru nemovitostí těchto p. č. Dnes řešili na majetkové komisi
města Brna = závažný problém. Až to změní katastr - pak dodatkovat. Město vlastní 70.000 parcel
(náročné). Opravuje tedy doporučení, aby to na MČ dodatkově dodělali.
p. starosta: Uvedl, že doporučení KV není součástí usnesení. Není třeba opravovat.
pí ██████████████████: Vrátí se k 1. bodu. Pan starosta slíbil, že dostane písemnou odpověď.
Kde je problém? Trvá na tom. Dávala žádost půl roku zpátky. Ona to nemá, ale minule se zpráva
přečetla. Dnes, když se to nepřečte, nebude nic vědět.
p. starosta: Pokud si vybavuje - tím, že to bylo přečteno, považoval to za vyřešené.
p. starosta: Četla se celá zpráva - je veřejná. Není problém zaslat. 
pí ██████████████████: Písemně osobně donesla p. starostovi.
p. starosta: Byl to návrh pro ZMČ, který si osvojil zastupitel = procedurální.
pí ██████████████████: Jak se dozví, co ve zprávě je?
p. starosta: Zprávu jí dá hned teď (poté předal pí ██████████████████ Zprávu - materiál k
bodu č. 15, bez průvodního listu, určeného členům ZMČ).
Mgr. Haluza: Ano, bylo podáno písemně. Technicky není problém ofotit a poslat.

V 18:13:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih bere na vědomí: 1. Zprávu KV ZMČ -  detailní popis průběhu investiční akce
Mobilní altán od jejího zařazení na ZMČ do zákazu používání (úkol ZMČ č. 4/2023 z 21.09.2023);
2. Nájemní smlouvy lokalita Hněvkovského od železnice po ulici Sokolova (úkol ZMČ č. 3/2023
z 21.06.2023) předložené předsedou KV ZMČ Brno-jih, Mgr. Haluzou.

Hlasování

pro:
(14) Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Roman Rektořík, Mgr. Josef Haluza, Ing. Jaroslav
Trepeš, Karel Potáček, Ing. Richard Vašíček, Filip Slaný, Jiří Doležel, Ing. arch. Jakub Holas, Jaroslava
Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Veronika Kobylková

proti (0)
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zdržel se: (4) Mgr. Petra Česalová, JUDr. Alena Tomková, Dita Nová, Mgr. Iva Paďourková
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-6/23
zodpovídá: Vladimír Vařeka
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:13:26

16. Zásady odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva
městské části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části
Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů
zvláštních orgánů městské části Brno-jih 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:13:33 (zvuk. záznam 1:08:50 - 1:12:41)
Důvodová zpráva:
Změna spočívá ve zvýšení měsíční odměny členům Komise kulturní a sportovní. Vzhledem k nárůstu
činnosti práce komise od 1. 1. 2024, dochází ke zvýšení jejich odměn. Komise mimo standardních
zasedání se také bude podílet na akcích jako je např. ples, dětský den, halloween, den seniorů atd.

Počet obyvatel ke dni 1. 1. 2022 (rok, ve kterém se uskutečnily volby do  zastupitelstev  obcí)  9.054
obyvatel.
Projednáno na RMČ č. 32/2023 dne 22.11.2023. RMČ Brno-jih souhlasí se zněním Zásad odměňování
neuvolněných členů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části
Brno-jih, členů komisí Rady městské části Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih –
viz příloha a předkládá je ZMČ Brno-jih k odsouhlasení.
Diskuze zahájena v 18:13:33
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Jaroslava Hauserová
pí Hauserová: Krácení odměny - neúčast kromě účasti na služební cestě, pracovní neschopnost, OČR.
Nemohla se účastnit komise, jelikož musela k lékaři, byla objednaná.
p. starosta: Jedna nebo dvě neúčasti na komisi neovlivní výši odměny.
pí Hauserová: Někteří členové komise (BK) jeli na služební cesty - nebude se počítat účast?
p. starosta: Všem stejně, tzv. "padni komu padni".
V 18:17:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih souhlasí  se zněním Zásad odměňování neuvolněných členů Zastupitelstva městské
části Brno-jih, členů výborů Zastupitelstva městské části Brno-jih, členů komisí Rady městské
části Brno-jih a členů zvláštních orgánů městské části Brno-jih – viz příloha. V případě rozdělení
komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklé komise na úrovni odpovídající sazbě komise
původní. V případě sloučení komisí se stanovuje výše odměny členů vzniklých komisí na úrovni
odpovídající vyšší sazbě ze slučovaných komisí.  

Hlasování

pro:
(17) Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula, Ing. David Grund, JUDr.
Alena Tomková, Mgr. Josef Haluza, Karel Potáček, Ing. Jaroslav Trepeš, Dita Nová, Filip Slaný, Ing. arch.
Jakub Holas, Jiří Doležel, MVDr. Jan Kožíšek, Veronika Kobylková, Mgr. Petra Česalová, Roman Rektořík
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proti (0)
zdržel se: (1) Jaroslava Hauserová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-6/23
zodpovídá: Vladimír Vařeka
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:17:24

17. Žádost spoluvlastníků o převod příjezdové komunikace v k. ú.
Komárov do vlastnictví SMB - městská část Brno-jih 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:17:28 (zvuk. záznam 1:12:45 - 1:19:40)
Důvodová zpráva:
Žádost spoluvlastníků ████████████████████████████████████████████████████
████████ o převod příjezdové komunikace na pozemku p. č. 752/21 v k. ú. Komárov, do vlastnictví
SMB - městská část Brno-jih.
Spoluvlastníci █████████████████████████████████████████████████████████
███████████████████████████████████████████████████████████████████
██████████████████████████████████████ vlastní na pozemku p. č. 752/21 v k. ú.
Komárov příjezdovou komunikaci a společně navrhují převod této stavby do vlastnictví 
SMB - MČ Brno-jih případnou darovací smlouvou.
Diskuze zahájena v 18:17:28
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza
Mgr. Haluza: Jednal by zde s opatrností - převzal by do vlastnictví - máme "mraky" takovýchto cest.
Nesplňuje technické parametry (údržba - bude mít náklady), inženýrské sítě + cizí majetek. Je si
vědom negativ x ať máme čistý pozemek i se stavbou.
p. MS Holas: Žadatel přišel s tím, že byla ústní dohoda, kdy mělo převzít Město. Legislativa tomu
nahrává. Stavba = automatické právo stavby. Probíhala diskuse v radě = názor na to nemají
jednotný.
p. starosta: Smlouva je v příloze materiálu.
Mgr. Haluza podal protinávrh: "doporučuje nabytí".
V 18:23:26 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení (navrhovatel: "J. Haluza") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih doporučuje nabytí příjezdové komunikace na pozemku p. č. 752/21 v k. ú. Komárov,
z vlastnictví ████████████████████████████████████████████████████████
████████████████████████████████████████████████████████████████
██████████████████████████████████████████████ do vlastnictví SMB-MČ
Brno-jih. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět žadatele.

Hlasování
pro: (9) Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Petra Česalová, Roman Rektořík, Jaroslava Hauserová,

Veronika Kobylková, Jiří Doležel, Ing. arch. Jakub Holas, Dita Nová

proti (6) Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Richard Vašíček, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel
Potáček

zdržel se: (2) JUDr. Alena Tomková, Filip Slaný
nehlasoval: (1) Ing. David Grund
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Návrh nebyl přijat

V 18:24:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih nedoporučuje nabytí příjezdové komunikace na pozemku p. č. 752/21 v k. ú.
Komárov, z vlastnictví █████████████████████████████████████████████████
████████████████████████████████████████████████████████████████
████████████████████████████████████████████████████ do vlastnictví
SMB-MČ Brno-jih.
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru písemně vyrozumět žadatele.

Hlasování
pro: (8) Ing. Antonín Trčálek, Lukáš Boula, Ing. David Grund, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel

Potáček, Ing. Richard Vašíček, Filip Slaný

proti (7) Mgr. Petra Česalová, Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Veronika Kobylková,
Roman Rektořík, Jiří Doležel

zdržel se: (3) Ing. arch. Jakub Holas, JUDr. Alena Tomková, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:24:23

18. Žádost o odprodej pozemků v k. ú. Přízřenice 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:24:27 (zvuk. záznam 1:19:44 - 1:20:36)
Důvodová zpráva:
Žádost pana ██████████████████████████████████████████████████████████
██ o odprodej pozemků p. č. 538/1 a p. č. 539/39, vše v k. ú. Přízřenice ve vlastnictví SMB.
Diskuze zahájena v 18:24:27
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Ing. David Grund
V 18:25:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih nedoporučuje odprodej pozemků p. č. 538/1 a p. č. 539/39 v k. ú. Přízřenice, ve
vlastnictví SMB, pro pana ███████████████████████████████████████████████
████████████.
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Lukáš Boula, Mgr. Josef Haluza, JUDr. Alena Tomková, Ing.
arch. Jakub Holas, Roman Rektořík, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. Richard Vašíček, Filip
Slaný, Mgr. Iva Paďourková, Karel Potáček, Veronika Kobylková, Ing. Jaroslav Trepeš, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-6/23
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zodpovídá: Ing. arch. Jakub Holas
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:25:19

19. Žádost společnosti Rezidence Moravanská, s. r. o., o prodej
části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice. 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:25:25 (zvuk. záznam 1:20:42 - 1:21:26)
Důvodová zpráva:
Žádost společnosti Rezidence Moravanská, s. r. o., IČ: 071 89 991, se sídlem Moravanská 81/52,
Přízřenice, 619 00 Brno, o prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice.
Diskuze zahájena v 18:25:25
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Ing. David Grund
Pan starosta uvedl, že s tímto bodem souvisí i následující bod č. 20.
V 18:26:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih doporučuje prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice, propachtovanou
Smlouvou o pachtu č. 0722030106, pro společnost Rezidence Moravanská, s. r. o., IČ: 071 89
991, se sídlem Moravanská 81/52, Přízřenice, 619 00 Brno, a potvrzuje tímto usnesení ze 105.
schůze RMČ Brno-jih konané dne 10.08.2022. 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(16) Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Filip
Slaný, Mgr. Iva Paďourková, Ing. arch. Jakub Holas, Veronika Kobylková, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel
Potáček, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek, Roman Rektořík, JUDr. Alena Tomková, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (2) Mgr. Petra Česalová, Dita Nová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-6/23
zodpovídá: Ing. arch. Jakub Holas
termín: 21. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:26:09

20. Žádost o prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:26:17 (zvuk. záznam 1:21:34 - 1:28:50)
Důvodová zpráva:
Žádost paní ██████████████████████████████████████████████████████████,
o prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice.
Diskuze zahájena v 18:26:17
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Josef Haluza
Mgr. Haluza: Souvisí i nesouvisí spolu, jak uvedl p. starosta. 1. bod 19 - pozemek není až ke
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komunikaci. 2. tento pozemek je až ke komunikaci. Ulička je hrozně úzká, nemůže se stavět. Pokud
se neodkoupí nebo občan se nevzdá 4 m pozemku, nebudou moct stavět x formou směny (základ
komunikace - uličky od Zelné) - zahrádka za domečkem. Majetkově - zadní část Města (měli by to v
nájmu) - bylo by vyřešeno. Má pocit, že to už měli v ZMČ. Vhodná část směny (příjezd hasiči, IZS).
p. MS Holas: Počítáme s tím v územním plánu (ÚP) v křižovatce pozemku. Záměr výstavby
administrativní budovy (chtěli by je nabýt). Záměr vzdálený - význam řešit jeden pozemek směnou.
Debata s jedním majitelem - silově podmínka (přednost výkup zadní části pozemku).
Mgr. Haluza: Silové jednání s občanem? Vzadu ano (nevidí v tom nic silového). Kdo jiný by měl být
příkladem, než obec? Je to v jejich zájmu, aby se tam mohlo směnit. Ať se tam může v budoucnu
stavět.
p. starosta: Poděkoval panu Haluzovi za připomínky.
V 18:33:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih doporučuje prodej části pozemku p. č. 314/3 v k. ú. Přízřenice, ve vlastnictví SMB,
pro paní ███████████████████████████████████████████████████████
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování
pro: (10) Lukáš Boula, Ing. Richard Vašíček, Mgr. Iva Paďourková, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing.

arch. Jakub Holas, Filip Slaný, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, Ing. David Grund
proti (0)

zdržel se: (8) Mgr. Petra Česalová, Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová, Dita Nová, Roman
Rektořík, Veronika Kobylková, Jiří Doležel

nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-6/23
zodpovídá: Ing. arch. Jakub Holas
termín: 28. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:33:33

21. Žádost společnosti Brněnské komunikace a. s., o aktualizaci
stanoviska ke směně pozemků v k. ú. Horní Heršpice 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:33:37 (zvuk. záznam 1:28:54 - 1:29:57)
Důvodová zpráva:
Žádost společnosti Brněnské komunikace a. s.,  IČ: 60733098, se sídlem Renneská třída 787/1a,
Štýřice, 639 00  Brno, o aktualizaci vyjádření ke směně pozemku p. č. 1997/13 o výměře 235 m2, ve
vlastnictví SMB, za část pozemku p. č. 1999/2 (dle GP č. 2040-189/2016 nově označenou jako p. č.
1999/14) o výměře 77 m2, ve vlastnictví VH Konstrukce s. r. o., vše v k. ú. Horní Heršpice.
Diskuze zahájena v 18:33:37
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Ing. David Grund
V 18:34:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih ruší usnesení přijaté na 18. zasedání konaném 14.12.2017 ve znění: "ZMČ Brno-jih
doporučuje  směnu  pozemku  p.  č.  1997/13  ve  vlastnictví  statutárního  města  Brna  za  část  
pozemku  p.  č.  1999/2  ve  vlastnictví  společnosti  EXMONT  -  Energo,  a.  s.,  vše  v  k.
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ú. Horní Heršpice."
a nahrazuje jej novým zněním takto:
ZMČ Brno-jih doporučuje směnu pozemku p. č. 1997/13 o výměře 235 m2, ve vlastnictví SMB, za
část pozemku p. č. 1999/2 (dle GP č. 2040-189/2016 nově označenou jako p. č. 1999/14) o výměře
77 m2, ve vlastnictví VH Konstrukce, s. r. o., vše v k. ú. Horní Heršpice.
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(17) Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Filip Slaný, Ing. arch.
Jakub Holas, Ing. Richard Vašíček, Dita Nová, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula,
Veronika Kobylková, Jaroslava Hauserová, JUDr. Alena Tomková, Roman Rektořík, Jiří Doležel, Karel Potáček

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-85-6/23
zodpovídá: Ing. arch. Jakub Holas
termín: 21. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:34:40

22. Žádost MO MMB o vyjádření k využití předkupního práva k
nemovitosti bez č. p./č. e. v k. ú. Dolní Heršpice 
Předkladatel: Ing. arch. Jakub Holas
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:34:49 (zvuk. záznam 1:30:06 - 1:30:48)
Důvodová zpráva:
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno, o vyjádření k využití  předkupního práva
k nemovitosti (stavby garáže bez č. p./č. e.) na pozemku p. č. 183/34 v k. ú. Dolní Heršpice, ve
vlastnictví SMB.
Diskuze zahájena v 18:34:49
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. arch. Jakub Holas, Ing. David Grund
V 18:35:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Jakub Holas") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih doporučuje ZMB nesouhlasit s využitím předkupního práva k nemovitosti, stavby
garáže bez č. p./č. e.,  na pozemku p. č. 183/34 v k. ú. Dolní Heršpice, z úrovně SMB.
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele.

Hlasování

pro:
(16) Ing. Richard Vašíček, Mgr. Josef Haluza, Roman Rektořík, Lukáš Boula, Ing. Antonín Trčálek, Ing. David
Grund, MVDr. Jan Kožíšek, Mgr. Iva Paďourková, Karel Potáček, Ing. Jaroslav Trepeš, Filip Slaný, Veronika
Kobylková, Jaroslava Hauserová, JUDr. Alena Tomková, Jiří Doležel, Ing. arch. Jakub Holas

proti (0)
zdržel se: (2) Dita Nová, Mgr. Petra Česalová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-86-6/23
zodpovídá: Ing. arch. Jakub Holas
termín: 28. 12. 2023
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:35:31

23. Aktualizace změn obecně závazných vyhlášek o spádových
obvodech mateřských a základních škol 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:35:35 (zvuk. záznam 1:30:52 - 1:31:43)
Důvodová zpráva:
Odbor školství a mládeže Magistrátu města Brna připravuje novelizaci:
-  Obecně  závazné  vyhlášky  č.  4/2023,  kterou  se  mění  a  doplňuje  obecně  závazná  vyhláška
statutárního města Brna č. 3/2017, kterou se stanoví spádové obvody mateřských škol, ve znění
pozdějších vyhlášek
-  Obecně  závazné  vyhlášky  č.  3/2023,  kterou  se  mění  a  doplňuje  obecně  závazná  vyhláška
statutárního města Brna č. 2/2017, kterou se stanoví spádové obvody základních škol,  ve znění
pozdějších vyhlášek
Z tohoto důvodu je městská část Brno-jih dotazována, zda požaduje změny v těchto vyhláškách, popř.
zda došlo  ke  sloučení  školského obvodu s  některou s  přilehlých obcí  města  Brna.  Na základě
doporučení OŠML MMB a GIS MMB byly v loňském roce zapracovány všechny připomínky.
Pro letošní rok doporučujeme doplnění do vyhlášek o nově vznikající ulici Řepova. Spádovost ulice
navrhujeme, v případě aktualizace vyhlášky č. 4/2023 k Mateřské škole Brno, Záhumenice 1, p. o., a
v případě aktualizace vyhlášky č. 3/2023 k Základní škole Brno, Bednářova 28, p. o.
Diskuze zahájena v 18:35:35
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund
V 18:36:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "David Grund") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih
-  schvaluje změnu v Obecně závazné vyhlášce č.  4/2023, kterou se mění a doplňuje obecně
závazná  vyhláška  statutárního  města  Brna  č.  3/2017,  kterou  se  stanoví  spádové  obvody
mateřských škol, ve znění pozdějších vyhlášek, ve spádové oblasti MŠ Brno, Záhumenice 1, p. o.,
kde bude spádovost rozšířena o nově vznikající ulici Řepova
- schvaluje změnu v Obecně závazné vyhlášce č.  3/2023, kterou se mění a doplňuje obecně
závazná  vyhláška  statutárního  města  Brna  č.  2/2017,  kterou  se  stanoví  spádové  obvody
základních škol, ve znění pozdějších vyhlášek, ve spádové oblasti ZŠ Brno, Bednářova 28, p. o.,
kde bude spádovost rozšířena o nově vznikající ulici Řepova
ZMČ Brno-jih ukládá Odboru školství a kultury písemně vyrozumět OŠML MMB.

Hlasování

pro:
(18) Lukáš Boula, JUDr. Alena Tomková, Ing. Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Iva Paďourková,
Ing. Richard Vašíček, Mgr. Josef Haluza, Filip Slaný, Mgr. Petra Česalová, Ing. David Grund, Ing. arch. Jakub
Holas, Jiří Doležel, Veronika Kobylková, Dita Nová, Karel Potáček, Jaroslava Hauserová, MVDr. Jan Kožíšek,
Roman Rektořík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-87-6/23
zodpovídá: Pavla Vičánková
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:36:26
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24. Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna, o
zákazu požívání alkoholu na veřejných prostranstvích 
Předkladatel: Lukáš Boula
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:36:32 (zvuk. záznam 1:31:49 - 1:32:47)
Důvodová zpráva:
Předmětná  vyhláška  stanovuje  přímo  v  těle  vyhlášky  veřejná  prostranství,  kde  je  zakázána
konzumace alkoholu. Jedná se o vzdálenost 20 m od určitých míst.
Příloha stanovuje přehled veřejných prostranství, na kterých je požívání alkoholu zakázáno.
Diskuze zahájena v 18:36:32
K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Boula
V 18:37:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Lukáš Boula") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna, o zákazu
požívání alkoholu na veřejných prostranstvích s doplněním přílohy o:

- park Komárovské nábřeží, p. č. 979/2, 981/1, 982/3 k. ú. Komárov

- ulice Železniční 10, okolí ubytovny, p. č. 1114/1 k. ú. Komárov

- park za BD Hodonínská 17, posezení u sochy Soutok, p. č. 1738 k. ú. Komárov.

ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně vyrozumět Odbor vnitřních věcí MMB.

Hlasování

pro:
(13) Lukáš Boula, Mgr. Petra Česalová, Mgr. Iva Paďourková, Ing. David Grund, Ing. Richard Vašíček, Ing.
Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Karel Potáček, Jiří Doležel, JUDr. Alena Tomková, Ing. arch. Jakub
Holas, Dita Nová, Filip Slaný

proti (0)
zdržel se: (5) Roman Rektořík, Veronika Kobylková, Mgr. Josef Haluza, MVDr. Jan Kožíšek, Jaroslava Hauserová
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-88-6/23
zodpovídá: Lukáš Rusler
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:37:30

25. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.
11/2017, o nočním klidu, ve znění pozdějších vyhlášek 
Předkladatel: Lukáš Boula
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:37:44 (zvuk. záznam 1:33:01 - 1:39:04)
Důvodová zpráva:
Magistrát města Brna, Odbor vnitřních věcí, připravuje novelu obecně závazné vyhlášky statutárního
města Brna č. 11/2017, o nočním klidu.
V rámci novelizace se aktualizuje pouze příloha vyhlášky, která stanovuje případy, při nichž je doba
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nočního klidu vymezena dobou kratší pouze na části území statutárního města Brna.
Diskuze zahájena v 18:37:44
K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Boula, Paní ████████, JUDr. Alena Tomková, Pan █████
pí ██████████████████: Dotaz, jak to funguje? V restauraci U Mikešů pořádají v létě koncerty
- nekončí ve 22.00 h. Hudba je slyšet i přes trojitá skla. Návštěvníci sedí venku v parku. Dotaz, zda
musí mít povolení? Do 22.00 h sice nemusí, ale problémem je hlasitost, která ruší.
p. starosta: Otázku hluku řeší Hygiena - v lokalitě RD (normy).
pí ██████████████████: To chápe, ale když je koncert, kde je cca 50 lidí, ti sedí na zahrádce
restaurace a v parku - je to hodně ozvučeno.
p. starosta: Dá se to řešit.
JUDr. Tomková: Hluk by neměl být, ale je to těžko prokazováno.
Ing. Rusler: Restaurační zahrádky by měly ve 22.00 h zavřít. Pokud tak neučiní, jedná se o porušení
vyhlášky. Rušení nočního klidu lze řešit s Městskou policií (MP).
p. MS Boula: Měli by na to upozornit provozovatele. Pokud se v té době bude konat povolená akce,
jako je např. Majáles, pak mohou v rámci výjimky porušit.
p. starosta: Poděkoval p. MS za doplnění.
p. █████: Konstatoval, že U Mikešů nemají výjimku a ve 22.00 h. tedy mají mít zavřeno.  
V 18:43:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Lukáš Boula") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje v rámci aktualizace přílohy vyhlášky o nočním klidu doplnění výjimečných
případů pro omezení doby nočního lidu na území MČ Brno-jih pro tyto akce:

-  Studentský majáles Brno, termín v noci ze 17.05.2024 na 18.05.2024, území MČ Brno-jih,
sportovní areál Hněvkovského, doba nočního klidu se vymezuje od 02.00 h do 06.00 h, jedná se o
tradiční významnou kulturně společenskou studentskou akci,

-Dětský den, termín v noci z 01.06.2024, území MČ Brno-jih, sportovní areál Hněvkovského, doba
nočního klidu se vymezuje od 24.00 h do 06.00 h,  jedná se o tradiční  významnou kulturně
společenskou akci,

- Kultura pod hvězdami, představení Děti ráje, termín v noci z 20.06.2024 na 21.06.2024, území
MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 h do 06.00 h,
jedná se o významnou kulturně-společenskou akci,

- Kultura pod hvězdami, představení Freddie, termín v noci z 21.06.2024 na 22.06.2024, území
MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 h do 06.00 h,
jedná se o významnou kulturně-společenskou akci,

- Kultura pod hvězdami, představení Muzikály naruby, termín v noci z 23.06.2024 na 24.06.2024,
území MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od 23.00 h do
06.00 h, jedná se o významnou kulturně-společenskou akci,

-  Kultura  pod  hvězdami,  představení  Prodaná  nevěsta,   termín  v  noci  ze  16.08.2024  na
17.08.2024, území MČ Brno-jih, areál Koupaliště Brno-jih, doba nočního klidu se vymezuje od
22.30 h do 06.00 h, jedná se o významnou kulturně-společenskou akci,
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- Přízřenické hody - stavění máje, termín v noci z 19.07.2024 na 20.07.2024, území MČ Brno-jih,
Přízřenice,  doba nočního klidu se vymezuje od 24.00 h do 06.00 h,  jedná se o významnou
kulturně-společenskou akci,

- Přízřenické hody, termín v noci z 20.07.2024 na 21.07.2024, území MČ Brno-jih, Přízřenice,
doba  nočního  klidu  se  vymezuje  od  02.00  h  do  06.00  h,  jedná  se  o  významnou  kulturně-
společenskou akci,

- Přízřenické hody - kácení máje, termín v noci z 23.08.2024 na 24.08.2024, území MČ Brno-jih,
Přízřenice,  doba nočního klidu se vymezuje od 24.00 h do 06.00 h,  jedná se o významnou
kulturně-společenskou akci. 

Hlasování

pro:
(18) Ing. arch. Jakub Holas, Mgr. Iva Paďourková, Lukáš Boula, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Petra Česalová, Ing.
Antonín Trčálek, Ing. Jaroslav Trepeš, Jaroslava Hauserová, Ing. Richard Vašíček, Veronika Kobylková,
Roman Rektořík, Filip Slaný, Karel Potáček, JUDr. Alena Tomková, MVDr. Jan Kožíšek, Ing. David Grund,
Dita Nová, Jiří Doležel

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-89-6/23
zodpovídá: Lukáš Rusler
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:43:47

26. Novela obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.
9/2017, o pravidlech pro pohyb psů 
Předkladatel: Lukáš Boula
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:43:52 (zvuk. záznam 1:39:09 - 1:39:47)
Důvodová zpráva:
Magistrát města Brna, Odbor vnitřních věcí, připravuje novelu obecně závazné vyhlášky statutárního
města Brna č. 9/2017, o pravidlech pro pohyb psů. Tato vyhláška obsahuje 2 přílohy.
Příloha č. 1 vymezuje prostory pro volné pobíhání psů a příloha č. 2 vymezuje prostory, kde je vstup
se psy zakázán. V rámci novelizace se aktualizují pouze tyto přílohy vyhlášky.
Diskuze zahájena v 18:43:52
K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Boula
V 18:44:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení (navrhovatel: "Lukáš Boula") v tomto
znění:

ZMČ Brno-jih schvaluje znění připravované obecně závazné vyhlášky č. ..., včetně příloh č. 1 a 2,
kterou  se  mění  a  doplňuje  obecně  závazná  vyhláška  statutárního  města  Brna  č.  9/2017,  o
pravidlech pro pohyb psů a nenavrhuje úpravy prostor v těchto přílohách.

Hlasování
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pro:
(18) Ing. Antonín Trčálek, Ing. Richard Vašíček, Lukáš Boula, Mgr. Iva Paďourková, Ing. arch. Jakub Holas,
Veronika Kobylková, JUDr. Alena Tomková, Ing. Jaroslav Trepeš, Mgr. Josef Haluza, Karel Potáček, Roman
Rektořík, Mgr. Petra Česalová, Ing. David Grund, Jaroslava Hauserová, Jiří Doležel, Filip Slaný, MVDr. Jan
Kožíšek, Dita Nová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-90-6/23
zodpovídá: Jana Jašíčková
termín: 14. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:44:30

27. Různé 
Předkladatel: Ing. David Grund
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:44:38 (zvuk. záznam 1:39:55 - 2:08:58)
Diskuze zahájena v 18:44:38
K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. David Grund, Mgr. Josef Haluza, Mgr. Petra Česalová, Ing. arch.
Jakub Holas, Mgr. Iva Paďourková, Paní Holíková, Dita Nová, JUDr. Alena Tomková, Veronika
Kobylková, Ing. Antonín Trčálek
Mgr. Haluza: Informoval přítomné zastupitele o termínech zasedání zastupitelstva v r. 2024. Přečetl
schválené termíny radou MČ:
1/2024 - 22.02.2024 17:00
2/2024 - 25.04.2024 17:00
3/2024 - 20.06.2024 17:00 
4/2024 - 19.09.2024 17:00 
5/2024 - 12.12.2024 17:00
Mgr. Česalová: Nechává si e-mailem posílat info novinky z úřední desky. Měla by toto posílat pí
Homolová (pracovnice podatelny)? Bylo zde zveřejněno bourání budovy na ul. Sazenice. Dotaz, proč
tuto informaci neobdržela.
Ing. Burianová (vedoucí SÚ): Byl zveřejněn demoliční výměr administrativní budovy na ul. Sazenice.
Bylo vydáno Rozhodnutí dle Správního řízení (SŘ), které se zasílá pouze účastníkům řízení.
Mgr. Česalová: Dotaz, zda jí to bude chodit e-mailem?
Ing. Burianová: Veřejná vyhláška - obdrží pouze účastníci řízení.
p. starosta: Jedná se o Správní řízení (SŘ) - zveřejněné na úřední desce (ÚD).
Mgr. Česalová: Chce tyto informace poslat. Dotaz, co se bude dít, když se budova zboří?
p. starosta: Rezidenční výstavba. Bude to pozitivní proměna tohoto místa, včetně jeho okolí.
Mgr. Česalová: Kolik pater to bude mít?
p. starosta: Nabídl pí Česalové, aby přišla a mohou se na to podívat.
Mgr. Haluza: Připomínka k zápisům. Jako členové koalice prohlašovali, že chtějí být "transparentní". 
Zápis 28. RMČ ze dne 25.10.2023 přišel po 5ti nedělích a dalších 5 zápisů z rady. Dotaz, jak to
funguje? Byly tam 2 body stejné - bod 8 a bod 14.  Jak se to mohlo stát? Nedá se to vyřadit? Proč
máme takový program, se kterým se nedá pracovat? Byl jsem za kolegou Trčálkem.
p. MS Trčálek: On neurčuje program. Duplicitní údaje byly ve Svolání RMČ. Zjistili jsme na jednání
rady a bod byl stažen z programu.
Mgr. Haluza: Jak je možné, že někdo dá  na program dvě stejné věci?
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p. MS Holas: Omylem.
p. starosta: Nemělo by se to stávat, aby byly zařazeny duplicitní body. Bod byl stažen = formalismus.
Co se týče termínu - dlouhý interval v poslání zápisů, proběhla ohledně toho interní diskuse a debata.
Došlo k tomu lidským  faktorem = nebude se to opakovat.
pí MS Paďourková: Je ráda, že předseda KV chyby nachází a tuto činnost vyvíjí. Proč ale o tom hovoří
na zastupitelstvu, je to činnost rady. Můžeme se sejít a řešit.
Mgr. Haluza: Je předsedou KV a jeho činnost spadá pod ZMČ. Neustále na to upozorňoval, proto
nechce dělat ověřovatele. Chce požádat, ať to někdo hlídá, ať to čte. Bod 14 byl stažen - nebylo
hlasováno. Poslední rada = 1. bod někdo vrací byt,  2. bod dostává byt. Mělo by se nejdřív přidělit, a
potom vrátit.
p. starosta: Obojí je možné.
Mgr. Haluza: Poděkoval panu starostovi za pochopení.
pí ███████████████████ Dotaz na p. MS Trčálka, zda je spokojen s materiálem, který předal
p. Haluza (detailní popis průběhu investiční akce od jejího zařazení na ZMČ po zákaz užívání)?
p. MS Trčálek: Ne zcela.
Mgr. Česalová: Viděla tabulku ohledně hlasování na městě ve věci sjednocení SÚ. Dotaz, proč pan
starosta nehlasoval?
p. starosta: Tím, že nehlasoval - nepodpořil tento návrh. Na ZMB je zvolen větším počtem občanů,
nezodpovídá se pouze občanům MČ. Nepodpořil to hlasováním.
pí Nová: Hlásila se, ale co chtěla vědět, již bylo řečeno. Dotaz na radu 6. 12. 2023 - byt po neplatiči
nájemného. Byl stažen z programu jednání - proč?
p. starosta: Přehodnotili bodování.
p. MS Trčálek: RMČ kontrolou zjistila, že žadatel byl špatně obodován. Z toho důvodu bylo staženo.
p. starosta: Paní Nová byla v předminulém volebním období předsedkyní BK. Dříve trvalo hodiny -
důkladně hodnotili. Osobně se zajde se podívat na některé komise. Ne se všemi je spokojen. Komise
jsou poradním orgánem rady.
Pan starosta přítomné srdečně pozval na Rozdávání vánoční rybí polévky a teplých nápojů dne
24.12.2023 v 11.00 h na Jižanském dvorku u zvířátek. Zároveň všechny také pozval na bruslení na
novém kluzišti na Biotopu. Je rád, že se to podařilo zrealizovat. Budou vše vyhodnocovat, jak budou
dále pokračovat. Popřál všem co nejklidnější čas vánoční v rodinném kruhu a bohatého Ježíška.
JUDr. Tomková: Dotaz na p. MS Trčálka, ohledně materiálu - Metodika (Pravidla pro přidělování
obecních bytů). Bude se projednávat na ZMČ?
pí Nová: Chtěla by materiál vidět. Schvaluje RMČ.
pí Hauserová: Dotaz, když se nájemník odstěhuje do náhradního bytu - bude platit nájem? Mělo by to
tam být uvedeno.
p. starosta: Upozornil přítomné, že debata ohledně tohoto materiálu by byla vedena minimálně v
délce 1,5 až 2 hodiny. Doporučuje ohledně tohoto uspořádat mikroseminář.
Mgr. Haluza: Je to pravda, debata by trvala  dvě hodiny, je to v gesci RMČ. Kdy bychom se měli sejít?
My tady sedíme pořád.
p. MS Trčálek: Odpověď na dotaz pí Hauserové. Stejně, jako když se rekonstruuje celý dům. Je to
samozřejmost. Je to dobrovolná věc, nikoho nenutí. Pokud má někdo zájem, v pondělí, úterý před
radou se mohou setkat. Poslední RMČ se koná 20.12.2023. Pokud máte výrazné problémy.
p. starosta: Kdo má připomínky, může poslat e-mail panu MS. Kdo bude mít čas, může se stavit v PO,
ÚT za p. MS Trčálkem.
JUDr. Tomková: Obavy jsou zbytečné. vše řeší Občanský zákoník. Nájemník má automaticky nárok.
Je to bod, který Metodika nemusí řešit.
pí Hauserová: Všichni neznají zákon.
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pí Kobylková: Naproti na Mariánském náměstí u kašny je nerovný povrch (hrboly, bouličky). Dochází
zde k úrazům (byla zde sanitka).
p. MS Holas: Provádí se běžná údržba.
p. MS Boula: Co patří ÚZSVM se udržuje hůře.
p. starosta: Určitě se na to podíváme.
Pan starosta ukončil jednání a všem ještě jednou popřál klidné Vánoce a poděkoval za slušnou
debatu.
 
Projednávání bodu bylo ukončeno v 19:13:41
Jednání ukončeno 14.12.2023 v 19:14:09
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Ověřeno ověřovateli:

1)   4. 1. 2024 08:00  Lukáš Boula, v.r.

2)   3. 1. 2024 10:52  Dita Nová, v.r.
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